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converted from text;

Beste gemeente bestuur van Nijkerk,

Wij hebben kort geleden een brief ontvangen dat de gemeente op zoek is naar een locatie voor opvang van asielzoekers. Deze brief

is bij ons ingeslagen als een bom!

Daarin zijn 3 voorkeurs locaties voorgesteld. Volgens de burgemeester is er geen sprake van voorkeur maar het ligt er wel dik

bovenop!

Hierdoor zijn wij erg geschrokken omdat een van deze locaties recht tegenover onze woning ligt. En ons inziens ook de meest

logische locatie, aangezien de Locatie Hoevelaken voorlopig niet beschikbaar is en de andere locatie ook niet heel geschikt lijkt.

Wij hebben met eigen handen in 4 jaar tijd onze woning gebouwd en zijn nog steeds bezig. We hebben er elke vrije minuut

ingestopt en veel dingen voor gelaten.

Ons pensioen zit in deze woning. Door deze brief en de plannen van de gemeente, zien wij ons pensioen verdwijnen en dan hebben

we het over de veiligheid nog niet gehad.

Wij begrijpen niet hoe deze locatie kan voldoen aan de eisen. Zoveel mensen in zo’n kleine gemeenschap extra er bij. Mensen met

een oorlogstrauma of andere trauma’s.

Hoe gaat dat functioneren? Die mensen mogen niet werken, hebben geen vervoer, waar gaan zij hun tijd slijten en vertier halen?

Ze trekken het dorp in waar bijna geen vertier is met vlakbij een basisschool waar onze kinderen naar school gaan, waar onze

vrouwen de kinderen brengen en ophalen. Hoe gaat dit veilig blijven? Er zijn in het hele land voorbeelden dat het ernstig misgaat

op dat gebied.

Wie gaat onze veiligheid waarborgen en wie kunnen wij daar verantwoordelijk voor houden?

Dan hebben we het nog niet over de verkeersveiligheid gehad. De Amersfoortseweg is helemaal niet geschikt om zulke groepen

voetgangers op het fietspad te laten. Het is een drukke fietsroute van scholen en inhalen is nu al moeilijk. Hoe gaan we dat doen als

er nog vele voetgangers bijkomen?

Verder zijn is er bijna geen woningen te krijgen in de gemeente Nijkerk? Hoe kan de gemeente dan zo omgaan met de eigen

bevolking? en dit door de strot duwen, want zo voelt het voor ons. Onze kinderen kunnen geen woning meer kopen of huren omdat

er gewoon niks beschikbaar is. Zorg eerst daarvoor.

Er zijn genoeg plekken in Nederland waar er mogelijkheden zijn. Langs de Al bij de afrit naar de A28 staat een prachtig

kantoorpand al jaren leeg. Ook in Nijkerk zijn er mogelijkheden zoals leegstaande kantoorpanden, straks het voormalig

gemeentehuis, of het nieuwe gemeentehuis.

Ik snap dat die mensen geholpen moeten worden, maar wel naar wat mogelijk is. En passend en meer verspreid over de hele

gemeente.

Ik hoop dat jullie deze locatie nog eens goed heroverwegen en zullen inzien dat deze locatie totaal ongeschikt is voor dit doeleinde

Verder vind ik de communicatie verre van prettig en professioneel. Er word gewoon een bom gedropt in de vorm van een brief,

zonder enig vooroverleg of aankondiging.
Deze brief is maar bij een heel klein aantal inwoners bezorgd. En zelfs bij direct aanwonenden niet. Dit zorgt voor veel onrust,

boosheid en verdriet onder de mensen.

Wij hopen dat u de juiste beslissingen zult nemen en Nijkerkerveen zullen laten zoals Nijkerkerveen hoort te zijn!
En ja daar horen misschien ook asielzoekers bij, maar niet op deze schaal en in deze grootte op deze locatie!

Ik wens u veel wijsheid toe bij uw beslissingen.
Met vriendelijke groet,

____ ________

_______________ __ _____________


